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Referat af styrelsesmødet den 13.6.2022 kl. 9:00-11.05 

11.05 -11.30  
 

Til stede. Steen Agersø, Lone Clemmensen, Susanne Mortensen, Gitte 
Henriksen, Lene Kingo Laursen og Tea Wagtberg 

Referent: Thomas B Henriksen 
 

Tids-

punkt 

Punkter  

9.00 1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt 

9.05 2. Godkendelse af referat 9.5.2022  Referatet blev godkendt 

9.10 3. Opfølgning på igangværende 

arbejdet 
med  

• Spørgeskemaundersøgelse 

vedr. inklusion  
 

 

 
 

Fordi styrelsen ønskede en højere 

svarprocent blev, fristen for at svare 
forlænget med en uge. 

 

 
9.15 
 

 
 

 
 
9.45 

 
 

 
9.50 
 

 
 

 
10.00 

 
10.05 
 

10.10 
 

 

4. Kredskontoret 

 
• Opfølgning på ”gruppe arbejdet” 

d. 9.5.22. Grupperne kommer 

med oplæg. Vi arbejder videre i 
august. 10 min. til hver gruppe 

med spg. 
 
 

• One-Drive vi arbejder med det 
på STM 15.8. Lone og Thomas 

laver et introforløb. 
 

• Folketingsvalg i efteråret. 

Første indledende drøftelse 
samt ideudveksling til hvad vi 

vil bedrage med. 

 
• Frikøbs ressourcer. 

 
• Grøn omstilling 

 
 

 
• Hvor meddeler I: 

sygemeldinger, afholdelse af 6. 

ferieuge. Aftale om evt. 
ændringer i jeres arbejdstid. 

Brug af mail, sms, Messenger 
mm. i forbindelse med 

kredsstyrelsesarbejdet. 

 

 

Grupperne fremlagde det de havde 
lavet indtil nu. Grupperne arbejder  

videre i august. 
 
 
 

 

Lone orienterede 
 

 
Styrelsen regner med, at der kommer 

folketingsvalg inden jul og vil gerne 
have afholdt et vælgermøde med  

fokus på skoleområdet. 
 

Lone orienterede. 
 

Der afholdes møde i næste uge om 

grøn omstilling. 
 

Lone orienterede om hvordan man 
orienterer kredsen om sygemelding’ 

og ændringer i arbejdstid. 
Sygemelding skal ske via sms eller  

mail til Johanna og Lone. 
Ændringer i arbejdstid skal aftales  

med Lone. 
MSN bruges ikke til kredsarbejde. 
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         Kommunikation. 
 5. TR arbejdet. 

Forslag: Vi aflyser TR mødet d. 
20.juni. 

 
TR-mødet d. 15.8.  

Her skal vi bl.a. arbejde med 
registrering af arbejdstid. Forslag: 

vi gennemgår den nye registrering 
og laver et par prøvehandlinger. 

Og tilbyder TR med over 25 lærere 
at de kan komme på kredsen og få 

hjælp til registreringen. 
For Svendborg TR: Orientering og 

kort drøftelse af indhold på 
samarbejdsmødet 3. okt. 

Øvrige punkter? 

 

 

Tr-mødet blev aflyst. 
 

 
Lone orienterede om planerne 

for mødets dagsorden. 

 
 

6. Ukraine 
 

intet 

 
 

 

 
7.  Skolepolitisk arbejde 

 

 

Se punkt 4. 

 8. Særlige medlemsgrupper 

 
Der er i DLF afsat penge til en indsats 
på UU-området. Lone vil vende med 

forvaltningen om vi kan byde ind  
sammen. 

10.25 9. Det forpligtende 
kredssamarbejde, alle områder.  

Lene og Lone skal have vores svar 
på nedenstående spg. med til 

Fagpolfo: De to spørgsmål vi skal 
tage stilling til er: 

- Hvordan kan I, i jeres FKS 

understøtte hinanden og 
samarbejde strategisk om 

medlemskommunikation? 

- Hvordan kan I i jeres FKS hjælpe 

og inspirere hinanden i det 
forberedende arbejde om ”Rammer 

og vilkår for lærerarbejdet” frem 
mod OK24. 
 

Næste møde i følgegruppen er den 
29. august. Her vil arbejdsgruppen 

 
 
 

 
 

 

Styrelsen drøftede hvordan 

kredsene kan understøtte hinanden 
 
 

 

Styrelsen drøftede spørgsmålet. 
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komme med et oplæg til en ny 

formålsbeskrivelse. Oplægget 

forsøges gjort klar, så de 
forpligtende kredssamarbejder, 

kan nå at drøfte oplægget inden 
mødet. 

 
 10. Overenskomst/arbejdstid/-

kommunerne. 

• Overvej til mødet, hvilke lokale 
arbejdstidsområder har vi som 
kredsstyrelse behov for at 

medtage i den registrering af 
arbejdstid som TR skal 

foretage? Husk vi har 3 

forskellige kommuner       

 
• A20 Ærø. Orientering om det 

hidtidige forløb  

 
• Opfølgning på arbejdet med 

opgaveoversigterne i Svendborg 

 
• Arbejdet med 

opgaveoversigter/skoleplan/bud

get på Langeland 
 

• Lokallønsforhandlingerne i 
Svendborg er næsten færdige. 
Der er indgået aftaler for UU, 

PPR, Skoleafdelingen, 
Tale/høre/audiolog   

 

 
 

Styrelsen drøftede punktet 

 
 

 
 

 
 

Kommunen kommer med et oplæg, 
som behandles i starten af august. 

 

 

Lone orienterede om situationen  
 

 
Lone orienterede om den generelle 

ledelsessituation på Langeland. 
 

Lone orienterede om lokalløns 

forhandlingerne i Svendborg. 

11.00 11. Kommunikation 

• Nyhedsbrev juni. 

 

Styrelsen drøftede evt. indlæg 

 
 12. Regnskab og budget. 

 
Gennemgået 

 13. Punkter til næste møde. Intet 
 14. Eventuelt. Intet 

 
 


